
Zápisnica z 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

12.12.2019 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,10 – 19,00 hod. 

 
Prítomní poslanci: Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Roman Lasák, Katarína  

Kojšová 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková  

Neprítomní poslanci: Milan Galica, Vladimír Ďuroň ml.  

Hostia:   Ing. Juraj Brziak, Ján Jaško  

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení.  

3. Prerokovanie návrhu Dodatok č. 8 k VZN č. 2/2013 o určení výšky dotácie na prevádzku a 

mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na rok 2013. 

4. Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2020. 

5. Rôzne.  

6. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,10 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Konštatoval, že prítomní sú 5 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku bola 

určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Katarínu Kojšovú a Júliusa Kudzbela. 

Hlasovalo:  za -             5 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Roman Lasák,  

    Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 

 

Hlasovalo:  za -             5 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Roman Lasák,  

    Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Bolo prerokované RO ZŠ Kvačany č. 8/2019, ako aj RO za OcÚ č. 6/2019. Starosta prečítal 

návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 6/2019 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie OcÚ č. 6/2019 v pôvodnom znení návrhu,  

Hlasovalo:  za -             5 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Roman Lasák,  

    Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 8/2019 a schvaľuje 

rozpočtové opatrenie ZŠ č. 8/2019 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:  za -             5 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Roman Lasák,  

    Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 



3. Starosta informoval poslancov, že k návrhu Dodatku č. 8 k VZN č. 2/2013 o určení výšky dotácie 

na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na rok 2013, neboli 

doručené na obecný úrad žiadne písomné pripomienky, preto prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh Dodatku č. 8 k VZN č. 2/2013 o určení výšky 

dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na rok 2013, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k zverejnenému návrhu Dodatku č. 8 k VZN č. 

2/2013 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského 

zariadenia na rok 2013 neboli zaslané žiadne písomné pripomienky, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje Dodatok č. 8 k VZN č. 2/2013 o určení výšky dotácie na 

prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na rok 2013 bez zmien, 

d) obecné zastupiteľstvo ukladá Obecnému úradu zverejniť na obvyklých miestach Dodatok č. 8 k 

VZN č. 2/2013 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa 

školského zariadenia na rok 2013. 

Hlasovalo:  za -             5 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Roman Lasák,  

    Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starosta informoval poslancov, že k návrhu rozpočtu na rok 2020 bola doručená na obecný úrad 

len jedna požiadavka na zapracovanie do rozpočtu od p. Klepáča. Poslanci sa zhodli na tom, že 

požiadavku o zmenu rozpočtu berú na vedomie a aj ju akceptujú s tým, že v priebehu roka sa na 

uvedenú sumu urobí rozpočtové opatrenie. Potom starosta odovzdal slovo hlavnej kontrolórke p. 

PhDr. Jaškovej, ktorá prečítala stanovisko k návrhu rozpočtu na rok 2020. Juraj Brziak informoval 

poslancov, že rozpočet bol navrhnutý so sumou príjmu z podielových daní, ako boli v roku 2019, 

ale nakoľko vyšli nové prognózy, vyzerá to tak, že tento príjem dosiahnutý v roku 2020 nebude. 

Nakoľko z poslancom nemal nikto pripomienky starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh rozpočtu na rok 2020, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 

2020, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočet na rok 2020 bez programovej štruktúry ako vyrovnaný, 

s celkovými príjmami vo výške  1.034.392,00 € a celkovými výdavkami 1.034.392,00 €,   

d) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtu na roky 2021 a 2022.  

Hlasovalo:  za -             5 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Roman Lasák,  

    Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Starosta informoval poslancov, že na obecný úrad prišla žiadosť p. Benikovského o predĺženie 

nájmu v BD č. 257 byt č. 8. Nakoľko nájomca nemá žiadne nedoplatky, starosta navrhol uzavrieť 

nájomnú zmluvu na ďalšie obdobie 3 rokov. Následne prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Stanislava Benikovského o opakované uzavretie 

nájomnej zmluvy v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 8, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce podpísaním nájomnej zmluvy v bytovom dome B 

12 č. 257 byt č. 8 s p. Stanislavom Benikovským na 3 roky. 

Hlasovalo:  za -             5 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Roman Lasák,  

    Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného programu, 

všetkým prítomným poďakoval, poprial im všetko dobré do nového roku a rokovanie ukončil 

o 19,00 hod. 



 

Zapísal/(a):       Starosta obce: 

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň         ........................................ 

 

Overovatelia:       

 

Katarína Kojšová      ........................................ 

 

Július Kudzbel          ........................................ 


